

APOCRYPHA

BARUCH KING JAMES BIBLE 1611

www.Scriptural-Truth.com

Baruch

Buku Baruch

{1:1} dan ini adalah kata-kata dari buku, Baruch yang anak Nerias, anak kepada Maasias, anak kepada Sedecias, anak Asadiah, anak kepada Chelcias, menulis di Babylon, {1:2} pada tahun kelima, dan pada hari ketujuh dalam bulan, apakah masa apabila mengambil Chaldeans di Baitulmuqaddis, dan dibakar dengan api.

{1:3} dan Baruch pula membaca kata-kata dari buku ini di dalam mendengar Jechonias anak Raja Pancaragam Juda, dan dalam telinga orang-orang yang datang untuk mendengar buku, {1:4} dan pendengaran yang mulia, dan king's anak-anak, dan pendengaran orang tua, dan semua orang, dari terendah kepada tertinggi, bahkan untuk semua mereka yang dwelt di Babylon di tepi sungai Sud.

{1:5} mana mereka menangis, berpuasa dan berdoa sebelum ini

Tuhan.

{1:6} mereka juga membuat koleksi wang mengikut

kuasa setiap manusia:

{1:7} dan mereka menghantarnya ke Baitulmuqaddis kepada Pancaragam tinggi

Imam, anak Chelcias, anak Salom, dan Imam,

dan kepada semua orang yang ditemui bersamanya pada

Baitulmuqaddis,

{1:8} pada masa yang sama, Bilakah beliau menerima kapal-kapal

di rumah Tuhan, yang telah dibawa keluar dari Kuil, ke

kembali mereka ke dalam tanah Juda, hari kesepuluh bulan

Sivan, iaitu Perak kapal, Sedecias mana anak

Josias Raja Jada telah dibuat,

{1:9} selepas itu Nabuchodonosor Raja Babylon telah

dibawa lari Jechonias, dan Putera-Putera dan amil,

dan lelaki Perkasa, dan penduduk bumi, dari

Baitulmuqaddis, dan membawa mereka kepada Babylon.

{1:10} dan mereka berkata, Lihatlah, kami telah mengutuskan engkau wang untuk

membeli anda burnt tawaran, dan tawaran dosa dan
Kemenyan, dan

menyediakan kamu manna dan menawarkan atas di altar
Tuhan kami

Tuhan;

{1:11} dan berdoa untuk kehidupan Raja Nabuchodonosor

Babylon, dan untuk kehidupan Balthasar anak lelakinya, itu hari
mereka

mungkin atas bumi sebagai hari Syurga:

{1:12} dan Tuhan akan memberi kita kekuatan, dan
meringankan kami

mata, dan kita akan hidup di bawah bayang-bayang

Nabuchodonosor Raja Babylon, dan di bawah bayang-bayang

Balthasar anaknya, dan kami akan memberi khidmat kepada
mereka hari-hari yang banyak, dan

mencari nikmat di sisi mereka.

{1:13} berdoa untuk kami juga kepada Tuhan Allah kita, kerana
kita

orang sudah berdosa terhadap Tuhan Tuhan kami; dan kepada
hari ini yang

kemarahan Tuhan dan kemurkaan-Nya tidak berpaling dari
kami.

{1:14} dan kamu akan membaca buku ini yang ditimpa

kepada kamu, untuk membuat pengakuan di rumah Tuhan, atas kenduri dan hari bersungguh-sungguh.

{1:15} dan kamu akan berkata, kepada Tuhan Allah kita belongeth

soleh, tetapi kepada kami kebingungan muka, kerana ia adalah datang ke Pas hari ini, kepada mereka Juda, dan untuk itu penduduk Baitulmuqaddis,

{1:16} dan Raja-Raja kami, dan kepada putera-Putera kami, dan kami

Imam, dan Nabi-Nabi kami dan Datuk nenek kami:

{1:17} kerana kita telah berdosa di hadapan Tuhan,

{1:18} dan menderhaka kepadanya, dan telah hearkened kepada

suara Tuhan Allah kita, untuk berjalan di dalam

Perintah-perintah yang dia memberi kita secara terbuka:

{1:19} sejak hari itu yang Tuhan membawa nenek moyang kita

Keluar dari tanah Mesir, kepada hari ini, kita mempunyai

telah derhaka kepada Tuhan Allah kita, dan kita telah

cuai dalam tidak mendengar suaranya.

{1:20} wherefore kesan buruk cleaved kepada kami, dan sumpahan,

yang Tuhan yang dilantik oleh Nabi Musa A.s. hamba-Nya pada masa yang

dia membawa Datuk nenek kami keluar dari tanah Mesir, memberi

tanah yang floweth dengan susu dan madu, seperti kerana ia adalah untuk kita

Lihat hari ini.

{1:21} Walau bagaimanapun kita tidak hearkened kepada yang suara Tuhan Allah kita, mengikut kepada semua kata-kata

Nabi-Nabi, siapa beliau dihantar kepada kami:

{1:22} tetapi setiap manusia diikuti imaginasi beliau

sendiri hati yang zalim, untuk berkhidmat kepada Tuhan-Tuhan yang pelik, dan untuk berbuat jahat

di sisi Tuhan Allah kita.

Oleh kerana itu {2:1} yang Tuhan telah dibaik pulih Nya perkataan, yang

Beliau dilafazkan terhadap kami, dan terhadap Hakim-Hakim kita yang

dinilai Israel, dan menentang Raja-Raja kami, dan terhadap Putera-Putera kami

dan terhadap orang-orang Israel dan Juda,

{2:2} untuk datangkanlah kepada kami wabak besar, seperti tidak pernah

berlaku di bawah seluruh langit, kerana ia datang untuk lulus dalam

Baitulmuqaddis, menurut perkara-perkara yang ditulis dalam Musa dalam undang-undang;

{2:3} bahawa seorang lelaki yang tak makan daging anaknya sendiri, dan

daging perempuannya sendiri.

Moreover {2:4} beliau telah menyampaikan mereka dalam penguasaan

kepada semua kerajaan yang bulat tentang kami, untuk menjadi sebagai sebuah

penghinaan dan ketandusan antara semua orang pusingan kira-kira,

di mana Tuhan telah bertaburan mereka.

Thus {2:5} kami campakkan ke bawah, dan tidak Maha, kerana kami telah berdosa terhadap Tuhan Tuhan kami, dan tidak pernah

taat kepada suaranya.

{2:6} kepada Tuhan itu Allah kita appertaineth soleh:

tetapi kepada kami dan Datuk nenek kami Buka malu, kerana appeareth ini

hari.

{2:7} untuk semua wabak ini akan datang kepada kita, yang dalam

Tuhan telah dilafazkan terhadap kami

{2:8} lagi kami belum sembahyang mengadap Tuhan, bahawa kita

mungkin menukar setiap satu dari imaginasi dari beliau zalim tengah-tengah.

{2:9} wherefore Tuhan yang menyaksikan atas kita untuk kejahatan, dan

Tuhan telah membawanya kepada kami: Tuhan adalah soleh dalam

Semua karya-karya yang beliau telah memerintahkan kita.

{2:10} tetapi kami tidak hearkened kepada suaranya, untuk berjalan

dalam ayat Tuhan, bahawa dia telah menetapkan sebelum kita.

Baruch Page 636

{2:11} dan sekarang, Wahai Tuhan Tuhan Israel, yang engkau membawa

engkau orang keluar dari tanah Mesir dengan tangan yang Maha Kuasa, dan

tinggi lengan, dan dengan tanda-tanda, dan dengan keajaiban, dan hebat

kuasa, dan engkau mendapat nama, dirimu seperti appeareth hari ini:

{2:12} Wahai Tuhan Allah kita, kita telah berdosa, yang telah kita lakukan

derhaka, kami telah dihuraikan unrighteously dalam semua Ordinan Mu.

{2:13} biarkan kemurkaan engkau berpaling daripada kami: untuk we are tetapi beberapa

kiri antara heathen, di mana engkau engkau berselerak kami.

{2:14} mendengar doa-doa kita, Wahai Tuhan dan petisyen kami, dan

selamatkanlah kami demi kesalahanmu, dan memberi kita nikmat di sisi

mereka yang telah membawa kita jauh:

{2:15} bahawa di bumi mungkin tahu bahawa Engkaulah Tuhan Tuhan kami, kerana Israel dan generasi beliau dipanggil Mu nama.

{2:16} Wahai Tuhan, melihat ke bawah dari rumah Suci Mu, dan mempertimbangkan kami: rukuk telinga Mu, Wahai Tuhan, kami mendengar.

{2:17} membuka mata Mu, dan tiba-tiba; bagi orang yang mati yang

dalam kubur, roh-roh yang diambil daripada badannya, akan

memberi kepada Tuhan pujian mahupun soleh:

{2:18} tetapi jiwa yang amat vexed, yang goeth

stooping dan lemah, dan mata yang gagal, dan mereka yang lapar

jiwa, akan memberikan kamu pujian dan soleh, Wahai Tuhan.

{2:19} maka kita tidak membuat kita merendah diri

doa sebelum engkau, Wahai Tuhan Allah kita, bagi yang soleh dari bapa-bapa kami, dan Raja-Raja kami.

{2:20} untuk engkau engkau dihantar engkau murka dan kemarahan

kepada kami, kerana engkau engkau dituturkan oleh hamba-hamba Mu Nabi,

berkata,

{2:21} maka Demikianlah Firman Tuhan, rukuk bahu anda ke

berkhidmat kepada Raja Babylon: jadi kamu akan kekal di muka bumi

yang saya berikan kepada saudara-saudara juga.

{2:22} tetapi jika kamu akan tidak mendengar suara Tuhan, ke berkhidmat kepada Raja Babylon,

{2:23} aku akan menyebabkan untuk menghentikan daripada dalam cites Judah, dan

dari tanpa Jerusalem, suara mirth dan suara

kegembiraan, suara lelaki dan suara pengantin perempuan:
dan seluruh tanah hendaklah sepi penduduk.

{2:24} tetapi kita tidak akan hearken kepada suara Mu, untuk
berkhidmat

Raja Babylon: oleh kerana itu engkau engkau dibaik pulih di
kata-kata yang engkau spakest oleh hamba-hamba Mu Nabi,
iaitu, bahawa tulang Raja-Raja kami, dan tulang tulang belakang
kita

bapa, harus dibawa keluar dari tempat mereka.

{2:25} dan, lo, mereka dibuang keluar ke kepanasan hari ini,
dan fros malam, dan mereka mati dalam kesengsaraan yang
besar

oleh kebuluran, oleh pedang, dan malapetaka (pestilence).

{2:26} dan Dewan yang dipanggil dengan nama-Mu engkau
engkau meletakkan sisa, kerana ianya dilihat hari ini, untuk
dalam

pencerobohan rumah Israel dan rumah Juda.

{2:27} Wahai Tuhan Tuhan kami, engkau engkau berurusan
dengan kami selepas semua

kebaikan Mu, dan menurut segala yang besar rahmat thine,

{2:28} sebagai engkau spakest oleh hamba Mu, Nabi Musa A.s.
pada hari

Bilakah engkau menyekatmu daripada arahan beliau supaya menulis undang-undang sebelum ini

kanak-kanak Israel, berkata,

{2:29} jika kamu tidak akan mendengar suara saya, sesungguhnya ini amat besar

pelbagai hendaklah bertukar menjadi sebilangan kecil dikalangan yang

negara, di mana saya akan scatter mereka.

{2:30} kerana saya tahu bahawa mereka tidak akan mendengar saya, kerana ia

adalah orang-orang stiffnecked: tetapi di tanah captivities mereka

mereka akan ingat sendiri.

{2:31} dan hendaklah tahu bahawa akulah Tuhan Tuhan mereka: untuk saya

akan memberi mereka satu hati, dan telinga untuk mendengar:

{2:32} dan mereka akan memuji saya di tanah mereka

kurungan, dan berfikir atas nama saya,

{2:33} pergi dan balik dari leher mereka kaku, dan dari mereka

perbuatan jahat: kerana mereka akan ingat cara mereka

bapa, yang berdosa di hadapan Tuhan.

{2:34} dan saya akan membawa mereka sekali lagi ke dalam tanah yang saya

berjanji dengan sumpah kepada Datuk nenek mereka, Abraham, Isaac,

dan Yaakub, dan mereka hendaklah Pertuanan daripadanya: dan saya akan meningkatkan

mereka, dan mereka hendaklah tidak menjadi berkurangan.

{2:35} dan aku akan membuat satu perjanjian kekal dengan mereka untuk menjadi Tuhan mereka, dan mereka akan menjadi orang-orang saya: dan saya

Tiada pemacu yang lebih banyak akan saya orang Israel daripada tanah yang saya

kurniakan kepada mereka.

{3:1} Wahai Tuhan Maha Kuasa, Tuhan Israel, jiwa dalam penderitaan

semangat bermasalah, crieth kepada kamu.

{3:2} mendengar, Wahai Tuhan, dan telah memberi rahmat kepadanya; AR Engkaulah lagi Mengasihani:

dan mempunyai kasihan atas kita, kerana kita telah berdosa di hadapan engkau.

{3:3} untuk engkau endurest selama-lamanya, dan benar-benar kita binasa.

Maha Kuasa Wahai Tuhan {3:4}, engkau Tuhan Israel,
mendengar sekarang ini

doa-doa orang-orang Israel yang mati, dan anak-anak mereka,
yang

berdosa di hadapan (wahai Muhammad), dan tidak hearkened
kepada suara

daripada engkau Tuhan mereka: untuk yang menyebabkan
wabak ini cleave

kepada kami.

Ingat {3:5} bukan kesalahan-kesalahan nenek moyang kita:
tetapi

fikir atas nama Mu dan tenaga Mu kini pada masa ini.

{3:6} kerana Engkaulah Tuhan Tuhan kami, dan engkau, Wahai
Tuhan,

akan memuji kita.

{3:7} dan untuk sebab ini engkau engkau meletakkan ketakutan
Mu kami

hati, untuk tujuan itu kita perlu menyeru nama-Mu, dan

memuji (wahai Muhammad) dalam kurungan kami: untuk kami
telah dipanggil fikiran semua

zalim nenek-moyang kita, yang berdosa di hadapan engkau.

{3:8} mata memandang, kami akan tetapi ini hari dalam
kurungan kami, di mana

engkau engkau berselerak kami, satu penghinaan dan laknat,
dan supaya

tertakluk kepada pembayaran, mengikut semua kesalahan-
kesalahan dari kami

bapa, yang berlepas dari Tuhan Allah kita.

{3:9} mendengar, Israel, ayat hidup: memberi telinga kepada
memahami kebijaksanaan.

{3:10} bagaimana happeneth ia Israel, yang sebenar-benarnya
di thine

Tanah musuh-musuh, bahawa Engkaulah waxen lama dalam
sebuah negara yang pelik,

bahawa engkau seni defiled dengan yang mati,

{3:11} bahawa engkau seni dikira dengan mereka yang pergi
turun ke

kubur?

Page 637 Baruch

{3:12} engkau engkau lenyapnya air pancut kebijaksanaan.

{3:13} jika engkau hadst berjalan pada jalan Allah, engkau
shouldest bahawa keamanan selama-lamanya.

{3:14} belajar di mana adalah kebijaksanaan, apakah kekuatan
di mana

memahami; yang engkau mayest tahu juga di mana adalah

tempoh hari, dan kehidupan, di mana adalah cahaya mata, dan keamanan.

{3:15} yang telah mendapati tempat dia? atau yang telah datang

ke dalam Khazanah beliau?

{3:16} di mana adalah Putera-Putera heathen yang menjadi, dan

memerintah seperti binatang di atas bumi;

{3:17} mereka yang mempunyai masa lapang mereka dengan berkebun bagi yang

udara, dan mereka yang hoarded sehingga Perak dan emas, mana lelaki

Amanah, dan dibuat tiada akhir untuk mendapatkan mereka?

{3:18} untuk mereka yang tempawan di Perak, dan yang demikian

berhati-hati, dan kerja-kerja yang tidak dapat dicari,

{3:19} mereka hilang dan pergi ke kubur,

dan lain-lain akan muncul dalam steads mereka.

{3:20} muda telah melihat cahaya, dan dwelt itu

bumi: tetapi cara ilmu mereka belum dikenali,

{3:21} atau difahami jalan-jalan tersebut, mahupun dibentangkan memegang

Ia: anak-anak mereka telah jauh dari cara tersebut.

{3:22} ia telah tidak didengar di Chanaan, kedua-duanya telah
Ia telah dilihat dalam Theman.

{3:23} the Agarenes yang mencari kebijaksanaan atas bumi, di
peniaga bandar Meran dan Theman, penulis cerita-cerita
dongeng,

dan pencari daripada mencapai persefahaman; tetapi tiada
satupun daripadanya telah

dikenali dengan cara Hikmah, atau mengingat laluan beliau.

{3:24} Hai orang Israel, bagaimana besar adalah rumah
Allah! dan bagaimana

besar adalah tempat miliknya!

{3:25} besar, dan tiada seorang pun telah tamat; tinggi, dan
unmeasurable.

{3:26} tiada telah gergasi terkenal dari awal,

yang adalah ia begitu besar, dan jadi pakar dalam perang.

{3:27} mereka tidak pula memilih bukan Tuhan, berikan kepada
beliau dalam

cara ilmu kepada mereka:

{3:28} tetapi mereka telah musnah, kerana mereka telah tiada
kebijaksanaan, dan yang terbunuh dalam kemalangan melalui
kebodohan mereka sendiri.

{3:29} yang telah melonjak naik ke syurga, dan diambil dia, dan membawa beliau dari awan-awan?

{3:30} yang telah pergi ke laut, dan mendapati beliau, dan akan membawa beliau untuk emas tulen?

{3:31} lelaki tidak mengetahui cara beliau, mahupun thinketh laluan beliau.

{3:32} tetapi sesiapa yang mengetahui semua perkara mengetahui dia, dan

telah didapati keluar dengan pemahaman beliau: beliau yang disediakan

bumi untuk rancak telah dipenuhi ia dengan binatang fourfooted:

{3:33} yang sendeth keluar cahaya, dan ia goeth, ia menyeru sekali lagi, dan ia obeyeth kepadanya dengan rasa takut.

{3:34} bintang-bintang shined di jam tangan mereka, dan rejoiced:

apabila dia menyeru mereka, mereka berkata, di sini kita berada; dan sebagainya dengan

keceriaan mereka shewed cahaya Allah yang menjadikan mereka.

{3:35} ini adalah Tuhan kami, dan tidak ada yang lain akan diambil kira di dalam perbandingan beliau

{3:36} beliau telah mendapati sepanjang jalan dari pengetahuan, dan telah diberikan kepada Jacob hamba-Nya, dan ke Israel Nya tercinta.

{3:37} selepas itu pula beliau shew dirinya atas bumi, dan conversed dengan lelaki.

{4:1} inilah buku perintah-perintah Allah, dan undang-undang bahawa bersabar, selama-lamanya: Semua mereka yang menyimpannya hendaklah datang ke kehidupan; tetapi seperti cuti, ia akan mati.

{4:2} giliran (wahai Muhammad), Wahai Jacob dan mengambil memegang itu: berjalan kaki dalam masa yang kehadiran cahaya daripadanya, bahawa engkau akan mayest diterangi.

{4:3} memberi tidak maruah Mu yang lain, atau perkara-perkara yang akan menguntungkan kepada kamu untuk sebuah negara yang pelik.

{4:4} Hai orang Israel, senang Adakah kita: untuk hal-hal yang menyenangkan kepada Allah yang telah dimaklumkan kepada kami.

{4:5} menjadi riang, kaumku, memorial Israel.

{4:6} kamu telah dijual kepada Pertubuhan Bangsa-bangsa,
bukan untuk [anda]

kemusnahan: tetapi kerana kamu berpindah Tuhan ke
kemurkaan, kamu telah

dihantar kepada musuh-musuh.

{4:7} untuk kamu menimbulkan dia yang menjadikan kamu
dengan mengorbankan

kepada syaitan-syaitan, dan tidak kepada Allah.

{4:8} kamu lupa Tuhan yang kekal, yang membawa

anda dan kamu telah Dukacita Baitulmuqaddis, yang nursed
anda.

{4:9} untuk Bilakah dia menyaksikan kemurkaan Tuhan ayat

anda, dia berkata, Hearken, O ye yang mereka kekal mengenai
Sion: Tuhan

telah dibawa ke atas saya besar berkabung;

{4:10} untuk saya melihat kurungan anak-anak lelaki dan anak
perempuan, saya

yang kekal yang membawa kepada mereka.

{4:11} dengan kegembiraan pula saya menyuburkan
mereka; tetapi dihantar mereka

dengan menangis dan berkabung.

{4:12} janganlah ada orang yang bergembira ke atas saya,
menjadi balu dan

putuslah ramai, yang kerana dosa-dosa anak-anak saya
meninggalkan

desolate; kerana mereka telah meninggalkan undang-undang
Allah.

{4:13} mereka tahu undang-undang tidak beliau, mahupun
berjalan dengan cara yang

Perintah-perintah yang beliau, mahupun trod di laluan
tatatertib di

soleh beliau.

{4:14} biarkan mereka dwell itu tentang Sion datang, dan
ingat ye kurungan anak-anak lelaki dan anak perempuan, saya
yang

selama-lamanya ini telah membawa kepada mereka.

{4:15} kerana beliau telah membawa negara kepada mereka
dari jauh, yang

tak tahu malu bangsa, dan bahasa yang pelik, yang bukan
reverenced orang tua, mahupun kanak-kanak pitied.

{4:16} ini telah dibawa kepada anak-anak tercinta

balu dan kiri beliau itu adalah semata-mata sepi tanpa
anak-anak perempuan.

Baruch Page 638

{4:17} tetapi apa boleh saya bantu awak?

{4:18} untuk beliau yang membawa wabak ini kepada kamu akan

menyelamatkan kamu dari tangan musuh-musuh anda.

{4:19} pergi cara anda, Wahai anak-anak saya, pergi cara anda: untuk saya

Saya dibiarkan sepi.

{4:20} saya telah menunda pakaian yang aman, dan meletakkan atas

Saya sackcloth dengan solat saya: saya akan menangis kepada yang

Selama-lamanya pada hari-hari saya.

{4:21} menjadi riang, Wahai anak-anak saya, menangis kepada yang

Tuhan, dan dia akan menyampaikan anda daripada kuasa dan tangan

musuh-musuh.

{4:22} untuk harapan saya adalah dalam selama-lamanya, yang beliau akan menyelamatkan

anda; dan kegembiraan yang datang kepada saya dari yang suci satu, kerana

dari rahmat yang tidak lama lagi akan datang kepada kamu daripada yang

Selama-lamanya kami pula.

{4:23} untuk saya menghantar anda dengan berkabung dan menangis: tetapi

Allah akan memberikan kepada saya semula dengan kegembiraan dan gladness bagi pernah.

{4:24} seperti seperti sekarang jiran Sion telah melihat anda kurungan: maka hendaklah mereka melihat sejurus keselamatan anda dari kami

Allah yang datang kepada kamu dengan kemuliaan yang besar, dan

kecerahan yang selama-lamanya.

{4:25} anak-anak saya, sabar menderita kemurkaan yang datang kepada kamu dari Allah: kerana musuh kamu telah ditindas

(wahai Muhammad); tetapi tidak lama engkau shalt melihat kemusnahan beliau, dan shalt

bunga lehernya.

{4:26} orang-orang halus yang saya telah pergi cara kasar, dan tidak

Diambil dari sini kerana kawananku ditangkap musuh.

{4:27} menjadi keselesaan baik, Wahai anak-anak saya, dan menangis kepada

Tuhan: untuk kamu akan teringat dia yang dibawa ini

perkara-perkara kepada kamu.

{4:28} untuk kerana ia adalah fikiran sesat dari Allah: Ya, dipulangkan, mencari dia sepuluh kali lagi.

{4:29} kerana dia yang telah membawa wabak ini kepada kamu akan membawa anda selama-lamanya lembaran kegembiraan dengan keselamatan anda.

{4:30} mengambil hati yang baik, O Baitulmuqaddis: kerana dia yang memberi

engkau nama itu akan comfort (wahai Muhammad).

{4:31} sengsara adalah mereka yang menderita (wahai Muhammad), dan rejoiced

pada Mu jatuh.

{4:32} sengsara adalah bandar yang anak-anak Mu:

sengsara ini beliau yang mendapat anak-anak Mu.

{4:33} untuk dia rejoiced pada engkau kufur ingkar, dan berasa gembira untuk Mu

jatuh: jadi dia akan berdukacita untuk ketandusan sendiri.

{4:34} untuk saya akan mengambil bergembira besar beliau

pelbagai, dan kebanggaan beliau akan bertukar menjadi berkabung.

{4:35} untuk kebakaran hendaklah datang menimpa dia dari selama-lamanya,

lama untuk menahan; dan dia hendaklah didiami syaitan-syaitan untuk sebuah

masa hebat.

{4:36} O Baitulmuqaddis, melihat kira-kira (wahai Muhammad) ke arah timur, dan

Lihatlah kegembiraan yang suci kepada kamu dari Allah.

BARUCH APOCRYPHA KING JAMES ALKITAB 1611

www.Scriptural-Truth.com